
Bestyrelsesmøde 27/1 23.

Referat.

Siden sidst:
Velkomst til nye ejere Agervej 1 er udsendt og kontingent mm. betalt.

Fra kassereren:
Tung proces med at få kontingent fra den sidste skyldner. Der blev ikke betalt det
opkrævede rykkergebyr. Fremtidig henvis til advokat efter to rykker.

Vi betaler ret meget for pålægning af sten på Agervej.
Erling prøver at aftale med vognmanden, at der ikke køres mere på, end der hurtigt kan
køres fast.
Søren skriver til formanden for nabogrundejerforeningen om en mulig rimelig
udgiftsfordeling.

I øvrigt:
Landsforeningen kontaktes med henblik på afklaring af nødvendigt antal revisorer.

Vi prøver i forbindelse med indkaldelse til generalforsamling at få opdateret alle
adresseoplysninger
(incl. aktuel e-mail).
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Søren


